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内容概要

《中等医学职业教育"十二五"规划教材:海外护理英语教程》共分医疗体系、护理实践、专业发展、课
程培训、海外生活、老年护理6个单元，以英、美国家为例，系统介绍了西方国家医疗体系和特点，
医护人员的职责范围，护理规范和理念，工作模式及人文观念等，内容重点突出，图文并茂，生动具
体，实用性强，让我们在未走出国门之前，就有了国外工作的体验。帮助学生出国后尽快地进入状态
，适应环境，在异国他乡轻松自如地学习、生活和工作，为护理专业的毕业生的海外求职之路点起一
盏指路的明灯。
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书籍目录

导论 想当护士的理由 一、医疗体系篇 （一）英国的就医模式 英国的全科医生 （二）英国国民保健服
务 谁可以享受免费的NHS治疗？ （三）美国和加拿大的医疗保健体系 澳大利亚飞行医疗队 二、护理
实践 （一）护理章程 如何成为一名合格的实习护士 （二）护理价值观 英国的平等与多样性 （三）保
密原则 一个无法挽回的错误 三、专业发展 （一）走近冠心病 预防和压力相关的心脏病 （二）预防交
叉感染 MRSA——超级病菌 （三）医疗场合中交流的类型 告知坏消息 四、培训课程 （一）基本生命
救护 一例成功的生命救护 （二）健康和安全 针头刺伤 （三）人工操作 运用移动原则 五、海外生活 
（一）租房 英国租房小窍门 （二）找工作 如何在面试中脱颖而出 （三）购物 所购物品有问题时你应
享有的权利 六、老年护理 （一）养老机构 护理院的生活 （二）老年人的需求和权利 养老院虐待老人
的报道 （三）老年护理评估和计划 了解病人评估表 附录1参考答案 附录2常见医学英语缩略语
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章节摘录

版权页：   插图：    Make the care of people your first concern, treating them as individuals and respecting their
dignity. You must treat people kindly and considerately, and not discriminate in any way against those in your care.
Do act as an advocate for those in your care, helpingthem to access relevant health and social care, information and
support. Discloseinformation if you believe someone may be at risk of harm, in line with the law ofthe country in
which you are practicing. Recognize and respect the contributionthat people make to their own care and wellbeing.
You must make arrangements tomeet people' s language and communication needs and share with people, in away
they can understand, the information they want or need to know about theirhealth. Work with others to protect
and promote the health and wellbeing of those inyour care, their families and carers, and the wider community.
You must share information with your colleagues and work effectively as part of ateam. Share your skills and
experience for the benefit of your colleagues, and respect the skills, expertise and contributions of your colleagues.
Make sure that everyone you are responsible for is supervised and supported. You must act without delay if you
believe that you, a colleague or anyone else may be putting someone atrisk. You must report your concerns in
writing if problems in the environment ofcare are putting people at risk. Provide a high standard of practice and
care at all times. You must deliver care based on the best available evidence or best practice, andensure any advice
you give is evidence-based if you are suggesting healthcare products or services. You must keep the knowledge and
skills up to date and keep clearand accurate records. Here is some guidance for nurses and midwives. Keep clear
and accurate records of the discussions you have, the assessments youmake, the treatment and medicines you give
and how effective these have been.Complete records as soon as possible after an event has occurred. You must
nottamper with original records in any way. Ensure any entries you make in someone'spaper and electronic
records are clearly and legibly signed, dated and timed. Domake sure all records are kept securely.
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编辑推荐

《中等医学职业教育"十二五"规划教材:海外护理英语教程》是牛素霞老师有近十年的海外工作经验，
以及她对生活实践经历的总结和职业内涵的理解，是从理论到实践，再从实践到理论升华的基础上精
心编写的，体现了她对涉外护理教育的投入和执着。涉外护理教育同其他新兴学科一样。都是在不断
的探索和实践中发展前进的。相信有了更多的关注，不断的研究、充实和完善，我国涉外护理教育一
定能够发展壮大，培养出更多优秀的国际化护理人才。
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